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Protokół nr 10 /12 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odbytego w dniu 14 listopada 2012 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie  

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Karol Lipowczan udział wzięli członkowie 

Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu oraz zaproszeni 

goście – lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan o godzinie 1500 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy siedmiu członków Komisji. Posiedzenie jest zatem prawomocne 

do podejmowania swoich decyzji.  

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który radni otrzymali: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Stan realizacji wniosków z zebrań wiejskich. 

3. Stan wykonania remontów kapitalnych dróg. 

4. Stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

5. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji zawnioskował o zmianę porządku obrad. 

Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Zaopiniowanie uchwał. 

3. Stan realizacji wniosków z zebrań wiejskich. 

4. Stan wykonania remontów kapitalnych dróg. 

5. Stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 9/12 z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa, które odbyło się 24 października 2012 r. Komisja przyjęła 

go jednogłośnie. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie uchwał. 

Przewodniczący poinformował, że do Komisji wpłynęło pięć projektów uchwał. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie: 

  - regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Goleszów. 

Specjalista ds. odpadów Lidia Poniatowska poinformowała, że Sanepid pozytywnie 

zaopiniował regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Goleszów. 

Zalecenia Sanepidu: w rozdziale 2 , pkt 6 zaleca się wymianę piasku w piaskownicach 

ogólnodostępnych  przed sezonem letnim  2 razy w trakcie jego trwania. 

Komisja wprowadziła zmianę w regulaminie: w rozdz. 2, pkt 6 wymiana piasku  

w piaskownicach ogólnodostępnych  1 raz w roku przed sezonem letnim. 

Komisja przegłosowała zmianę jednogłośnie. 

Komisja wprowadziła zmianę: we wszystkich punktach regulaminu gdzie występuje pojemnik 

wprowadzić zapis  110 l. 

Komisja przegłosowała zmianę jednogłośnie. 

Specjalista ds. odpadów Lidia Poniatowska poinformowała o zmianie regionalnej 

instalacji. Obecnie może być 8 zastępczych, które mogą uczestniczyć w przetargu. 

Komisja jednogłośnie ze zmianami zaopiniowała  projekt uchwały. 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że należy maksymalnie uprościć wzór deklaracji poprzez 

usunięcie zbędnych rubryk. 

Komisja jednogłośnie ze zmianami zaopiniowała projekt uchwały. 

- określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

  odpadami komunalnymi. 

Komisja wprowadziła zmianę: w §1.1.  

1) opłatę należy uiszczać w okresach dwumiesięcznych, 
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2) opłatę należy uiszczać w terminach: za styczeń i luty do dnia 1 lutego, za miesiące marzec  

i kwiecień do dnia 1 kwietnia, za miesiąc maj i czerwiec do dnia 1 czerwca, za miesiąc lipiec  

i sierpień do dnia 1 sierpnia, za miesiąc wrzesień i październik do dnia 1 października,  

za miesiąc listopad i grudzień do dnia 1 grudnia.  

Komisja jednogłośnie ze zmianami zaopiniowała projekt uchwały. 

- wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  

  zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

  bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Goleszów. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Projekty uchwał stanowią załączniki nr 3,4,5,6,7 do nin. protokołu. 

Przewodniczący  poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo – oferta  od P. Troszoka. 

    

Ad.3. Stan realizacji wniosków z zebrań wiejskich. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował o stanie realizacji wniosków z zebrań 

wiejskich. Kolejno omówił wykonanie prac w poszczególnych sołectwach.  

Realizacja wniosków uzależniona jest od możliwości finansowych Gminy.  

Informacja  stanowi załącznik nr 8  do nin. protokołu.  

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając poruszył temat nawierzchni dróg z Cieszyna  

do  Dzięgielowa. 

 

Komisja przyjęła informację Wójta n/t realizacji wniosków z zebrań wiejskich. 

Komisja postawiła wniosek: 

1. Komisja wnioskuje aby uchwały i wnioski z zebrań wiejskich po uprzednim 

pogrupowaniu weszły w harmonogram prac poszczególnych referatów. 

2. Komisja wnioskuje do Komisji Finansów i Inwestycji by uzyskała informację na temat 

przyznanych i wykorzystanych środków przez poszczególne sołectwa do końca 

bieżącego roku. 

Komisja wniosek przegłosowała jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Stan wykonania remontów kapitalnych dróg. 

Remonty kapitalne dróg nie zostały zrealizowane zgodnie z harmonogramem. Pieniądze 

zostały przekazane na remonty popowodziowe w Puńcowie. 

Komisja przyjęła informację n/t stanu wykonania remontów kapitalnych dróg. 
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Ad.5. Stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja otrzymała z Referatu Komunalnego 

informację o zimowym utrzymaniu dróg gminnych w sezonie 2012-2013 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Ad.6. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący  poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo dotyczące drogi powiatowej. 

Wójt poinformował, że w tej kwestii należy uregulować sprawę własności.  

Radny Leonard Musioł poruszył temat oświetlenia w Puńcowie. 

Przewodniczący Komisji zapytał Wójta o uregulowanie stosunków wodnych. 

Wójt odpowiedział, że  zasięgnie informacji w tym temacie. 

Radny Leszek Szlauer zapytał o teren za GOK. 

Radna Janina Wantulok poruszyła temat drogi niszczonej przez Nadleśnictwo. 

Sołtys Werner Zając poruszył temat działalności Poczty w Gminie. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że  spotkanie z przedstawicielami Wodociągów 

Ziemi Cieszyńskiej w sprawie taryfy za wodę odbędzie się 5 grudnia 2012 r. o godz. 13.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Małgorzata Zając 

 


